
Hodnocení n ěkterých akcí obce v letošním roce   

     Budeme-li z pohledu obce hodnotit rok který za několik dní skončí, přinesl nám řadu pozitivních kroků. 
Většina našich občanů využívá kanalizaci, čímž se znatelně zlepšilo životní prostředí v obci a především 
kvalita studniční vody. Ke škodě věci však někteří občané bezdůvodně  otálejí s připojením ke kanalizaci. 
Tento přístup považuje zastupitelstvo obce za neodůvodněnou liknavost. Znovu připomínáme, že poplatková 
povinnost za stočné vznikla všem občanům od dubna 2004, tedy od kalendářního měsíce, pro  tyto práce 
vhodným. Připomínáme, že v budoucnosti mohou nastat problémy s připojením otálejících občanů. Firma 
práce v naší obci ukončila a na provedení připojovacích (kontrolních) prací pro jednotlivce bude čekací doba. 
  
     Co se dále podařilo, to bylo uspořádání  staročeských májů v režii Sboru dobrovolných hasičů a společné 
oslavy 650 let obce a 110 let Sboru dobrovolných hasičů. 35 let organizovaného volejbalu v obci si místní 
sportovci připomněli tradičním pouťovým turnajem mužů. Děkujeme všem, kteří se na těchto akcích podíleli. 
     Podařilo se nám opravit pomník padlých a zemřelých v obou světových válkách. Poděkování patří 
Ministerstvu obrany České republiky, které rekonstrukci finančně podpořilo.  
     Významnou letošní akcí obce bylo přemístění místa pro sběr odpadů. Obec do tohoto projektu 
investovala více, než se předpokládalo.  Přemístění sběrného místa bylo nezbytné z důvodu ochrany lesů  
a životního prostředí. 
     Průběžně bylo pečováno o obecní zeleň a obecní lesy včetně dosazování nových stromů. V letošním 
roce stála obec zeleň cca 400 tisíc a tyto náklady, jak se předpokládá, budou v příštím roce ještě vyšší.  
     Podařilo se získat finanční příspěvek na rekonstrukci čekáren hromadné autobusové dopravy v obci. 
Dotaci poskytl kraj s přihlédnutím k zavedení integrované dopravy v obci. Čekárna ve směru do Poděbrad 
byla zkorodovaná a hrozilo při větším větru její zřícení. Původní čekárna ve směru na Prahu je umístěna na 
soukromém pozemku rodiny Douděrových. Její oprava z tohoto důvodu nepřicházela v úvaha. Obec smí 
finančně podpořit, jak předpisy přikazují, jen projekty na obecních pozemcích. Děkujeme tímto rodin ě 
Douděrových, že mnoho let tolerovali čekárnu na svém pozemku. 
 

 

Upozorn ění: žádáme ob čany, aby neparkovali auty p řed vchody autobusových čekáren ! 
 
 

     Péčí obecního úřadu byla opravena na jaře kaplička Na Vrškách a částkou 30 tis.Kč přispěla obec na 
opravu zvonice u modlitebny církve čsl. husitské. V listopadu byly zahájeny práce na opravě katolického 
kostela, které jsou letos hrazeny částečně také z příspěvku obce (14,5 tis.Kč) a z veřejné sbírky (25,5 tis.Kč). 
Obec i katolická správa děkuje všem občanům, kteří se na sbírce podílejí svými příspěvky. 
Od středočeského hejtmana obdržel OÚ 20 tis.Kč jako příspěvek na oslavy 650 let obce. Rovněž ze 
Středočeského kraje získala obec 70 tis.Kč na obnovu zeleně. 

 

     Z hlediska rozpočtu obce jej v letošním roce významně ovlivnilo zvýšení DPH. Z tohoto důvodu 
zastupitelstvo obce schválí, jak se předpokládá, změny v rozpočtu, protože původně předpokládané ceny, 
např. projektů připravených v roce 2003 neodpovídaly cenám skutečným.   

     V září 2004 bylo vypsáno výběrové řízení na obsazení místa ředitelky mateřské školy v naší obci 
vzhledem k tomu, že paní Bohumila Buřičová požádala o řádný  důchod. Děkujeme jí za její dlouholetou   
a náročnou práci, kterou věnovala dětem naší obce. Ovoce její pedagogické práce jistě sklízíme my všichni. 
Vždyť se podílela na  výchově několika generací. Novou ředitelkou naší školky byla s platností od 1. 
prosince 2004 jmenována se souhlasem Krajského úřadu Středočeského kraje paní Leona Kaiprová. 
Gratulujeme a přejeme nové paní ředitelce, aby se jí práce dařila, a aby byla naše mateřinka stále plně 
obsazena. 
 
 
 

FOTOGRAFIE: 
 

     Na titulní  stran ě královéhradecký biskup Dominik Duka světí nové prapory obce a hasičů během oslav 
650 let obce a 110 let hasičů, které započaly  v pátek 18. června mší v katolickém kostele. 
     Na str. 2:  po mši se účastníci oslav odebrali k nově renovovanému pomníku padlých, kde byly položeny 
věnce a uctěna památka obětí obou světových válek. V sobotu 19. června prezentace hasičské techniky  
a výstavy ve škole a na faře.  
     Na str. 11:  pokračování oslav vystoupením mažoretek, které uvedlo historickou rekonstrukci příjezdu 
arcivévody Karla s chotí Zitou, kteří v roce 1912 navštívili naši obec a přespali na místní faře. Poté hrála před 
farou k tanci a poslechu zámecká kapela p. Jelínka z Kutné Hory. Stánek obecního úřadu nabídl 
upomínkové předměty k výročí obce a hasičů. Na historickém jarmarku bylo možno zakoupit výrobky 
lidových řemesel, nebo shlédnout středověké rytířské souboje. Večer na fotbalovém hřišti byla taneční 
zábava s ohňostrojem a s vystoupením kankánové taneční skupiny "Tornádo Lu" z Peček. 
     Na str. 12:  vítězové soutěže OÚ, nazvané "Nejlepší květinová výzdoba oken a předzahrádek". 
 
 

Více fotografií najdete na internetových stránkách www.kostelni-lhota.cz/fotogalerie.html        
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